
 
 
Tusind tak for et fantastisk møde med god energi og masser af nye ideer og tak til 

Christian for at være vært  
 
Hermed referat af bestyrelsesmødet: 
Tirsdag den 10. september kl. 8.00 - 9.30  
afbud: Helle 
 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat  
der følges op på: 
gavlmalerier,kulturnat, frivillighed. 
 
2. Bordet rundt og nyt fra boards /alle 
erhverv: 
* vi er igang med at lave film til markedsføring blandt virksomhederne 
* G30 netværket havde møde med 25 deltagere i fredags hos Serman&Tipsmark. 
* byggegrunde, erhvervsarealer 
* energiprojekt. 
* byggeprojekter i byen for 0,5 mia de kommende år. PL: få fat i de nye håndværkere 
udefra i forhold til bosætning. 
 
handel: 
*havde haft bestyrelsesmøde igår online om ledige butikslokaler. 
vil lave stormøde med alle politikere for at få kommunen og andre til at hjælp. 
husk det positive fokus, vi har tre nye, der åbner. 
 
kultur: 
* nyt medlem, højskoleforeningen Vendsyssel. 



* Problem med at få omtaler/presse af arrangementer i byen. Nordjyske har ikke mere 
mulighed for at dække kulturen/arrangementer i Brønderslev. Handlen var helt enig. 
Dette er et generelt problem. Hvad skal vi gøre i stedet? 
PL: Bring udfordringen ind til marketing netværket. 
kontaktoplysninger på Kay Becmann Nordjyske: 42 60 70 23 
 
 
3.  Tomme butikker, hvad gør vi /Pia 
* Brønderslev Handel vil lave et fællesmøde for alle medlemmer + alle politikere for at 
komme i dialog. Dette møde laves snart. 
* Spørge ejendomsmæglere, om de vil gå ind i sagen for at hjælpe. 
* Forslag fra Christian. 
* VBB hjemmeside viser udvalget af ledige lokaler under bosætning. 
* Pop up butikker i de ledige lokaler/ lav husleje i starten 
* Foreningskontor/kulturkontor/ 
* Samle udlejerne med ledige lokaler omkring samme bord for at få ideer og muligheder. 
* Kreativt værksted, søge fondsmidler 
 
Under dette punkt vedtog vi, at Richardt skulle arbejde videre med forslag til  et politisk 
fællesmøde for alle medlemmerne. Midtbyen prioriteres, ledige butikslokaler, hvad sker 
der i byen. 
 Evt. i BAS, kommunen, Landbo Nord 
styregruppe: Richardt, Trine, Pia, Annette, PL 
 
4. Kulturnat næste skridt/ styregruppe./PL 
Vi satser på Kulturnat i 2025 i stedet for messe vedtaget. 
Martin tog opgaven og bærer den ind i kultur boardet. 
Bliver i foråret. 
 
5. Status markedsføringskampagne/ film/ PL 
* Vi så eksempler på de færdige film som der var stor tilfredshed med. 
* PL arbejder  med flere emner 
* Marketing Netværket hjælper med at få det ud på platformene 
PL skal indsætte et nyt billede under medlemmer på hjemmesiden. 
 
6. Nyt fra projektlederen/ økonomi, medlemmer/ PL 
* info givet på mail 
 
7. Nyt fra forpersonen./AD: 
* Annette fortalte om arbejdet i det nye bosætningsråd. 
Spar Nord Tænketank har til deres næste møde inviteret byens nye kommunaldirektør Vibeke Post 

Madsen for at høre hendes bud på: 
1. Dine visioner for udviklingen af Brønderslev By, herunder handlen. 
2. Faktuelle tal på bosætning, og hvem det er som flytter til Brønderslev By samt 

bosætningstilbud til/for tilflyttere (herunder byggegrunde). 

  

Læs på mere på linket: 



https://voresbybronderslev.dk/oensker-til-politikere-i-forbindelse-med-ny-boligpolitik-i-
broenderslev-kommune/ 
 
8. Eventuelt: 
udgik på grund af mangel på tid 
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